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PROTOKÓŁ NR 0012.4.7.2019 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 13 czerwca 2019r. 

 
 
Miejsce posiedzenia I części Komisji: Komenda Miejska Policji w Jastrzębiu-
Zdroju.  Czas posiedzenia Komisji: godz. 11.00 – 11.40. 
 
Miejsce posiedzenia II części Komisji: Urząd Miasta, sala 130 A.  
Czas posiedzenia Komisji: 12.20 – 13.10. 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  
 
 
I część Komisji – Komenda Miejska Policji.   
 
Komendant Miejski Policji mł. insp. mgr Mirosław Jordan omówił dofinansowanie 
budżetu KMP przez miasto Jastrzębie-Zdrój w roku 2019. Wyraził słowa 
podziękowania za wsparcie w zakupie pojazdu służbowego w wysokości 170 tys. 
złotych, aktualnie trwa procedura zakupów. Zakupiono dwa rowery służbowe, 
które okazały się być bardzo przydatne, kierunek ten będzie rozwijany. Ponadto 
Miasto przeznaczyło 30 tys. zł. na dodatkowe służby, materiały i doposażenie 
oraz 57 tys. złotych na realizację Programu Poprawy Bezpieczeństwa. W roku 
2020 planuje się zakup dwóch samochodów hybrydowych, które dofinansowane 
będą również z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, kontynuacja 
płatnych patroli oraz realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa w mieście.  
Robert Cichowicz- II Zastępca Prezydenta Miasta zwrócił się o określenie 
propozycji do budżetu do końca sierpnia br.  
Odbyła się dyskusja na temat profilaktyki w zakresie zachowań pieszych przy 
przejściach, kąpieli w niedozwolonych miejscach, zachowań w lasach, zostawienia 
dzieci, osób starszych, zwierząt. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz poruszył temat przywrócenia 
dojazdów zbiorowych pracowników do Kopalni Zofiówka, gdyż obecnie 
pracownicy dojeżdżają indywidualnymi samochodami, co powoduje problem                        
z miejscami parkingowymi na Osiedlu. Robert Cichowicz poinformował, iż nowy 
rozkład jazdy ma wejść w życie w miesiącach lipiec-sierpień, wówczas, być może, 
problem zostanie skutecznie zlikwidowany.  
Mirosław Jordan omówił statystykę w zakresie przestępczości. Analogicznie do 
okresu poprzedniego roku przestępczość w skali miasta ograniczona została o 
11%. Prowadzona jest profilaktyka przestępczości „na wnuczka”. Grupa 
poszukiwawcza działa w sposób rotacyjny teren-biuro, osiąga 112% dynamiki w 
poszukiwaniu osób zaginionych, wiele z tych osób ukrywa się poza granicami 
kraju.  
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II cześć posiedzenia : Urząd Miasta 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju, 
oznaczonego symbolem  
C 97, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju, 
oznaczonego symbolem  
C 100, 
  

 Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów stanowiących własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo własności 
tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 
 

 Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników. 
 

 Prośba Zarządu Oddziału Rejonowego PCK o zgodę na umieszczenie herbu 
Miasta na sztandarze PCK, 
 

 List intencyjny dotyczący projektu w ramach Programu Operacyjnego 
Inteligentny Rozwój. 
 

4. Plan pracy Komisji na II półrocze. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad.1, Ad.2.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia II części posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 
Ad. 3. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok 
 

Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz, 
 
Szymon Klimczak  
Czy ŚDS jest ujęty w projekcie zmian budżetowych? 
 
Dariusz Holesz 
ŚDS nie może być ujęty, gdyż na razie otrzymaliśmy informację z Urzędu 
Wojewódzkiego o pozytywnym zaopiniowaniu, przy czym wymagana jest decyzja 
Ministerstwa Finansów, na którą musimy poczekać. Po otrzymaniu decyzji 
będziemy mogli wprowadzić zmiany Zarządzeniem Prezydenta.  
 
Szymon Klimczak 
Czy otrzymamy dofinansowanie? 
 
Dariusz Holesz 
Tak, będzie to tylko formalność. Procedowanie decyzji trwa dłużej.  
 
Szymon Klimczak 
Jednostki OSP za pośrednictwem Komendy PSP złożyły wniosek o partycypację 
miasta w dużych zakupach z WFOŚiW, zwrócono się do pani Prezydent                         
o dołożenie brakującej kwoty, czy jest już decyzja w tej sprawie? 
 
Robert Cichecki 
Nie widziałem tego wniosku, nie znam treści tego dokumentu.  
 
Dariusz Holesz 
Ja również nie.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Były rozmowy i ustalenia że taki wniosek wpłynie, była forma zapowiedzi tego.  
 
Dariusz Holesz 
Na Komisję Skarbu złożona zostanie autopoprawka do omawianych projektów 
uchwał.  
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Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju, 
oznaczonego symbolem  
C 97 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Barbara Mirecka- Naczelnik 
Wydziału Architektury Urzędu Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju, 
oznaczonego symbolem  
C 100 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Barbara Mirecka- Naczelnik 
Wydziału Architektury Urzędu Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
  

 Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów stanowiących własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo własności 
tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Prośba Zarządu Oddziału Rejonowego PCK o zgodę na umieszczenie herbu 
Miasta na sztandarze PCK 
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Komisja zaopiniowała pismo pozytywnie. Stanowisko przyjęto głosami: 
za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 List intencyjny dotyczący projektu w ramach Programu Operacyjnego 
Inteligentny Rozwój. 

 
Komisja zapoznała się i skierowała pismo do Prezydenta Miasta. 
 
 
Ad.4. 
Plan pracy Komisji na II półrocze. 
 
Komisja przyjęła następujący plan pracy na II półrocze 2019r.: 
 

wrzesień  

 
1. Programy profilaktyczne realizowane  
    przez Straż Miejską i Komendę Miejską Policji. 
2. Sprawy bieżące. 
 

         październik 

 
1. PGNiG TERMIKA Energetyka Przemysłowa 
    - przygotowania do sezonu grzewczego 
     i zabezpieczenie w dostawę mediów  
     w przypadku awarii i nadzwyczajnych zdarzeń-     
     posiedzenie wyjazdowe.  
2. Podatki i opłaty lokalne. 
3. Sprawy bieżące 
 

listopad 
 
1. Zabezpieczenie imprez masowych. 
2. Sprawy bieżące. 

grudzień  

 
1. Budżet Miasta na 2020r. 
2. Plan pracy na I półrocze 2020r. 
 

 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Komisja podjęła następujący wniosek: 
 
Komisja wnioskuje o wykonanie oznakowania poziomego i pionowego na ulicy 
Wodeckiego Oś. Zofiówka, ze szczególnym uwzględnieniem wjazdów do posesji                    
i instytucji.  
 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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Komisja przyjęła wnioski do budżetu miasta na 2020 rok: 
 

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków w budżecie Miasta na 2020 rok                     
na następujące zadania: 
 

1. Remont i dostosowania budynku na ul. Pszczyńskiej na potrzeby OSP i 
Zarządu Osiedla oraz budowę garaży na pojazdy OSP. 
 

2. Środki finansowe na dodatkowe patrole Policji. 
 

3. Środki finansowe na zakup pojazdów dla Straży Miejskiej. 
 

4. Środki finansowe na ćwiczenia zgrywające służb ratunkowych i 
porządkowych.  
 

5. Bieżące utrzymywanie i doposażanie jednostek OSP. 
 

6. Realizacja Programu Poprawy Bezpieczeństwa – Policja, PSP, OSP na 
podstawie wniosków złożonych przez te służby i instytucje.  

 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad. 6. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk           
 

       Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

 
Tadeusz Markiewicz 


